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De voorzitter wil graag weten, n.a.v. het vorige overleg, van iedereen wat je hoopt dat uit deze 
overleggen komt. Met welk doel zit je hier? Hieruit volgt een lange discussie/gesprek.  
 

➢ Er zijn afspraken/plannen gemaakt. Vanuit die gedachte zitten we samen. Het gaat om 
verbinding creëren. Het woord samen valt ook regelmatig.  

➢ De buurt heeft het gevoel gekregen ‘opgezadeld’ te zijn met de opvang. Daarom moet er 
draagvlak gecreëerd worden, maar dat is nog niet zover. COA is nog niet goed bereikbaar en 
mensen worden niet teruggebeld (n.a.v. voicemail). Ook hebben enkele mensen nog geen 
nieuwsbrief ontvangen. Op die manier is het lastig om draagvlak te creëren. Ook wil men 
graag weten wat er speelt en wat er bij het COA aan gedaan wordt. Dan kunnen de leden van 
de beheergroep dit ook in de omgeving neutraliseren. -> actie COA 

➢ Er worden ideeën aangedragen wat er in de nieuwsbrief van het COA vermeld kan worden, 
b.v. bepaalde oplossingen. COA zou het leuk vinden als de buurt bijdraagt aan de 
nieuwsbrief. Dus ideeën zijn altijd welkom. -> actie buurt 

➢ Aangaande de bereikbaarheid geeft COA aan dat het bereik nog steeds niet optimaal is. Daar 
wordt aan gewerkt. Men kan ook altijd via Whatsapp bellen of een bericht sturen of anders 
een mail sturen. Opgegeven COA 06 nummer eerst opslaan in contacten om vervolgens 
Whatsapp te openen en vandaaruit te bellen, dit zal ook opgenomen worden in komende 
nieuwsbrief. 

 
We hebben samen 1 doel. En dat is dat het met de buurt goed gaat, dat het met de jongeren goed 
gaat en dat het met de afspraken goed gaat.  
 

➢ In de discussie wordt ook veelvuldig gesproken over het al dan niet geven van cijfers door het 
COA aan de beheergroep. Volgens het convenant dienen de cijfers gedeeld te worden. Maar 
alleen mits deze relevant zijn. De beheergroep wil de cijfers weten om de leefbaarheid te 
monitoren. Het COA wil wel cijfers delen, mits het gaat om bijzonderheden of afwijkingen.  

➢ Uiteindelijk blijkt iedereen wel op dezelfde lijn te zitten. Standaard zaken waarin niks 
veranderd is, hoeven niet gedeeld te worden, wel zaken die uitzonderingen of 
bijzonderheden betreffen.  

 
Dit is een bruggetje naar het document wat Karolien gemaakt heeft.  

➢ Tijdens het vorige overleg is aangegeven dat er meer duidelijkheid nodig is. Dit kan via een 
lijst met punten/indicatoren die regelmatig besproken kunnen worden tijdens het overleg. 
Karolien heeft een lijst gemaakt met alle punten vanuit het convenant en de risicoanalyse, 
met de focus op veiligheid en leefbaarheid. Deze heeft ze toegevoegd in het bestand van het 
beheerplan. Afwijkingen van de norm zullen dus aangegeven worden/toegelicht worden in 
het overleg van de beheergroep. 

➢ Aan de hand van deze lijst kunnen we bespreken of er bijzonderheden zijn. Wat signaleren 
we?  

 
 



 
 
 
Activiteiten 
Er is ook nog kort gesproken over de activiteiten, met name voetbal. Is er genoeg te doen voor de 
jongeren?  

➢ Het COA is nog bezig met voetbalverenigingen. De voetbalvereniging in Rekken heeft geen 
plek voor 44 jongens. Wel mogen de jongens zich individueel aanmelden, enkele hebben dat 
al gedaan. Jacco is erg nieuwsgierig naar hoe het gaat als veel meer jongeren zich gaan 
aanmelden en wacht op het kantelpunt. COA kan wel een veld huren, maar die kosten zijn 
aardig hoog. Per 2 uur kost het 50 euro.  

➢ De gemeente heeft ook contact met de voetbalvereniging in Rekken.  
➢ Belangrijk is dat de jongeren onderdeel kunnen worden van de samenleving in Rekken 

(Integreren is ook nog een woord van discussie) of ze nu korte of langere tijd hier verblijven.  
 
Rondvraag 
 

➢ Wordt er gebruik gemaakt van vrijwilligers? Het antwoord is ja en nee. Er zijn mensen in de 
omgeving die een handje willen helpen, maar echte officiële vrijwilligers zijn er nog niet. Daar 
moet ook een speciale overeenkomst voor worden afgesloten en vrijwilligers dienen ook te 
beschikken over een geldige VOG. Is wel voor de toekomst. In de werkafspraken is 
opgenomen dat indien COA formele vrijwilligers wil gaan inzetten de behoefte vraag kenbaar 
wordt gemaakt. 

 
➢ Er is bezorgdheid uit de buurt omtrent de fietsverlichting. Of als jongeren lopen op de weg in 

het donker. Het is een doorlopend probleem, waar het COA ook doorlopend mee bezig is. Dit 
in de vorm van educatie, gesprekken en ook een inloop spreekuur waar de jongeren samen 
met de huismeester hun fietsen kleinschalig kunnen repareren (dus ook verlichting). 
Daarnaast worden alle fietslampen regelmatig gecontroleerd samen met de mentoren.  
Met collega instelling Trajectum worden er plannen uitgewerkt aangaande kleine 
mankementen reparaties.  

 
➢ Kan er niet een soort open dag worden georganiseerd? Ja, is een goed idee. Maar daar is in 

de afgelopen periode nog geen tijd en ruimte voor geweest. Gezien de behoefte gaat locatie 
deelnemen aan de Landelijke Open Dag, deze is in september. Wellicht kan er voor die tijd 
nog iets in die vorm worden georganiseerd.  

 
➢ De politie heeft geen bijzonderheden te melden.  

 
➢ Het beheerplan staat elke keer op de agenda, maar wordt telkens niet besproken. 

Afgesproken is nu dat dit alleen besproken wordt wanneer er opgeschaald of afgeschaald 
moet worden. Het blijft gewoon op de agenda staan, maar wordt dus niet per definitie 
besproken.  

 
➢ De 0-meting is definitief gemaakt, er was verder geen input voor aangeleverd.  

De notulen van het afgelopen overleg zijn vastgesteld en deze worden samen met de 0-
meting gepubliceerd op de website van DCR.  

 
 
 


